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Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2017. március 22-ei, munkaterv 

szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, dr. Mátics István, Jugovics József, 

Molnár István, Orbán Ferenc és Szabó Mihály bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 10 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt. Javasolta, 

hogy a meghívóban megküldött napirendi pontokat tárgyalják, valamint javaslatot tett az 1. napirendi 

ponton belüli előterjesztések sorrendjének tárgyalására, tekintettel a meghívott vendégekre.  

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

14/2017. (III.22.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 2017. 

március 22-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2017. március 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:   A Képviselő-testület 2017. március 28-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2016. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2017. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 

Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2016. évi támogatás felhasználásáról és a 

2017. évi támogatási szerződések jóváhagyása 

 

Sallói István OSZE szakosztályvezető a beszámolót nem kívánta kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 

szívesen válaszol. 
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Orbán Ferenc bizottsági tag elmondta, a tavalyi évben plusz 6 M Ft támogatást kapott az egyesület, 

hogy felsőbb osztályba tudjanak lépni. Kérdése az volt, hogy most hányadik helyen állnak, mit sikerült 

megvalósítani a tervekből? Mit profitáltak a 6 M Ft-ból, hiszen most 1 M Ft-tal csökkent a támogatás 

mértéke.  

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy garantálni a feljutást nem egyszerű. Amikor a 

támogatást kapták, ahhoz képest 5 helyet sikerült előrelépniük, az idei évben szeretnének dobogóra állni, 

jövőre az első helyen szeretnének végezni, hogy a selejtezőbe el tudjanak indulni. A tao-ból több pénzt 

tudtak felvenni, ezért kérnek 1 M Ft-tal kevesebb támogatást.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag elmondta, a beszámolóban szerepel, hogy 6 játékos távozott. Véleménye 

szerint egy 11 fős csapatnál ez meghatározó.  

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy igen. A megyei labdarúgásban Ausztriával nem lehet 

vetélkedni. 3 játékos ment Ausztriába, de már ketten vissza is jöttek. Tudtak játékosokat is igazolni, de 

az csak hosszabb távon derül ki, hogy válnak be. Sajnos egy évben csak kétszer tudnak igazolni, ebből a 

szempontból a kosarasok előnyben vannak. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy alacsony a létszám, példának említette, hogy az U 16-os 

csapat mérkőzésén 1 cserejátékossal álltak ki. Tudja, hogy vannak sérülések, betegségek, de a 

beszámolóban is szerepel, hogy a 2002-es korosztályban 10 gyermek van, a 2003-as korosztályba 

igazolni kell. Azt látja, hogy nem igazán vonzó a gyermekek számára, ez nemcsak oroszlányi probléma, 

hanem országos gond. Kérdése az volt, hogy a Bozsik program mennyire segíti ezt? Sikerül-e az 

iskolákból meríteni, valamint mi a terv arra, hogy az utánpótlást duzzasszák? 

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy az edzőknek szerződés-kiegészítésük van arra, hogy 

gyerekeket toborozzanak. Vannak lyukas korosztályok, és azt is figyelembe kell venni, hogy 

Oroszlányban mennyi szakosztály van. Mindig van sérülés, vagy a szülő nem engedi el edzésre rossz 

tanulmányi eredmény miatt a gyermeket. Sok dologgal kell megküzdeniük, amit nem tudnak kikerülni. 

Az adatbankban szerepel, hogy 14-15 gyermek van, és mégis vezetik a bajnokságot. Próbálnak ezen 

változtatni, de kemény harc folyik a gyerekekért.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy korábban Bozsik Péternek nehezményezte, hogy kevés a 

bevétele az egyesületnek. Most egy helyi vállalkozó a szakosztály elnöke. Az önkormányzati bevételeken 

kívül mennyi egyéb szponzori pénzt sikerül megmozgatni? 

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, több helyről sikerült támogatást kapniuk, ezért kértek 

kevesebbet az önkormányzattól. Az elnök a vállalkozókkal tárgyalásokat folytat, tao-ra is többet tudtak 

pályázni. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy nem ért egyet a tao-rendszerrel és azzal sem, hogy az 

önkormányzatoknak kell ezt finanszírozni. Az elmúlt 25 év kevés volt ahhoz, hogy egy olyan vállalkozói 

réteg épüljön ki, aki el tudja tartani azt a színvonalú sportot, amivel eséllyel versenybe szállhatnak más 

országokkal. Ezért is engedélyezték a tao rendszert, mert ha ez csak a gazdasági szerepelőkre és a 

vállalkozókra lenne bízva, Oroszlányon megfeleződne a szakosztályok száma. 

 

Beck Ferenc OSE elnök megköszönte az önkormányzat támogatását. Egyetértett Sallói István 

szakosztályvezető úrral, nehéz szponzori pénzt behozni, nem alakult ki még olyan vállalkozói réteg, aki 

ezt meg tudja finanszírozni, és ha még ki is alakult volna, a gondolkodásban sincs benn a mecenatúra. 

Mert ez mecenatúra, ne a szponzori kifejezést használják. Ebből pénzt vagy nyereséget kihozni nem 

igazán lehet. A gyerekek harmadát lehet csak megmozdítani, azon osztozik a sportok egy része, a 

tánciskolák, a zeneiskolák. Ez egy nehéz feladat. Véleménye szerint a tao-nak az utánpótlás sportban van 

a legnagyobb jelentősége. 1997-re az utánpótlásból kifolyt minden, nagyon kevés helyen tudtak fizetni az 

edzőknek, az utazást állni. Az U18–ban 16 évesek is kell, hogy feljátszanak, mert nem tudnának kiállni. 

A tao generációnak fel kell érnie, a létszámbeli javulás a minőségi kiválasztást fogja segíteni. Nem csak a 
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hétköznapi edzést oldják meg, hanem valamilyen szinten az egészséges életmódra is nevelik a 

gyermekeket.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az egyesületek beszámolóiról. 

 

A bizottság a beszámolókat nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

15/2017. (III.22.) MOSB határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai 

beszámolóiról a 2016. évi támogatás felhasználásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi 

Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolóit a 2016. évi támogatás felhasználásáról. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Ezt követően Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az egyesületek 2017. évi 

támogatási szerződéseinek jóváhagyásáról.  

 

A bizottság a 2017. évi támogatási szerződések jóváhagyását nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

16/2017. (III.22.) MOSB határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi Sportegylet 2017. évi támogatási szerződéseik 

jóváhagyásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi 

Sportegylet 2017. évi támogatási szerződéseik jóváhagyását. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Sallói Ferenc OSZE szakosztályvezető és Beck Ferenc OSE elnök 14 óra 28 perckor elhagyták a 

bizottság ülését.   

 

A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók utazási 

támogatásáról szóló rendelet módosítása 

 

Székely Antal elnök ismertette az előterjesztést.  

Elmondta, azért módosítják a rendeletet, hogy egyedi elbírálás alapján a magántanulók is megkaphassák 

az ösztöndíjat tanulmányi eredményeik alapján. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag véleménye szerint a rendeletben külön kellene vizsgálni az egyéni 

élethelyzetet és/vagy betegséget.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy ez mindkét esetre értendő.  
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Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

17/2017. (III.22.) MOSB határozata 

„A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és 

szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók utazási támogatásáról szóló rendelet módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:   Kérdés, interpelláció 

 

Molnár István bizottsági tag köszönetét fejezte ki, hogy a bizottság ülései korábbi időpontba 

kezdődnek, így munkaidő beosztását figyelembe véve részt tud venni az üléseken.  

A KLIK-es előterjesztéssel kapcsolatban kérdése az volt, ha március 31-ig a KLIK nem köti meg a 

szerződéseket a szolgáltatóval, csak 4-5 hónapos csúszással, a szolgáltató mondhatja-e azt, hogy 

kikapcsolja a szolgáltatást? Ennek megelőzése érdekében javasolná meggondolásra, hogy az 

önkormányzat továbbra is fizesse az intézmények számláit és azt a KLIK majd visszautalja az 

önkormányzatnak. 

 

Székely Antal elnök elmondta, mivel még az önkormányzat a szerződő fél a szolgáltatókkal, addig az 

önkormányzathoz érkeznek a számlák, addig azt az önkormányzat kénytelen kifizetni. Véleménye szerint 

a március 31-ei határidő nem az első lesz, amit nem fognak betartani. Bizton állította, hogy olyan 

helyzetbe nem kerülnek az iskolák, ahol a szolgáltatást szűkítenék vagy felmondanák.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy fizetik a számlákat és továbbszámlázzák a KLIK-nek, a vagyon 

megállapodás erről szól. Azonban vannak olyan szerződések, amit már január 1-jétől konkretizáltak, 

hogy az önkormányzat nem fizeti tovább. Ezeket is konkrétan felsorolja a vagyonkezelési szerződés pl. 

munkavállalók munkabére.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

18/2017. (III.22.) MOSB határozata 

a „Beszámoló a köznevelési intézmények üzemeltetési feladatainak a Tatabányai Tankerületi 

Központhoz történő átadásáról” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló a köznevelési intézmények üzemeltetési 

feladatainak a Tatabányai Tankerületi Központhoz történő átadásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Mészárosné Fehérvári Mónika igazgató elmondta, szeretné, ha a város megőrizné a pedagógus napot. 

Ez egy elismerés, még abban az esetben is, ha nem boríték, hanem egy csokor virág és egy oklevél társul 

hozzá. A Hunyadi iskola szívesen adna hozzá műsort. Kérte a bizottság tagjait, gondolják ezt át. 

 

Székely Antal elnök elmondta, az mindig furcsa, ha egy foglalkozás gyakorlói saját magukat ünneplik. 

Az is furcsa, hogy olyanok ünneplik őket, akikhez túl sok közük nincs. Az pedig még furcsább, hogy van 

egy pár közösség, pl. szülői munkaközösség, akiknek ez még nem jutott eszébe. Tavaly hivatalosan a 

KLIK rendezte, de mégsem rendezett semmit. Véleménye szerint azt kellene eldönteni, hogy kié a 

pedagógus nap. 

 

Mészárosné Fehérvári Mónika igazgató elmondta, hogy ez az önkormányzattól eddig is egy nemes 

gesztus volt. Itt oroszlányi gyerekekről és oroszlányi pedagógusokról van szó. A szülői munkaközösség 

nem ennyire szervezett, azt nem tudják megtenni, hogy ők mozgósítsák a szülőket. Viszont nagy 

probléma a pedagógus pályán az utánpótlás kérdése is. A következő években 13 kollégája megy 

nyugdíjba, és nincsenek jelentkezők. Az anyagiak is az okok között vannak, de vannak más okok is. Járja 

a pedagógus-képzőket egy összeállított anyaggal és megpróbálja Oroszlányba vonzani a leendő 

pedagógusokat, de ugyanakkor biztos segítene az is, ha látják, hogy ez a város megbecsüli ezt a 

közösséget. Amire számíthatnak, azt helyben kapják meg, mégiscsak Oroszlány intézményeibe kerülnek. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint ezzel eddig sem volt baj, a képviselő-testület a döntésével nem 

tett különbséget, a juttatásokat megtartotta. A problémája továbbra is az, hogy kié az ünnep.  

 

Mészárosné Fehérvári Mónika igazgató elmondta, hogy példaértékű lenne, az önkormányzat gesztusa. 

Ha azt szeretnék, hogy a felnövekvő generáción keresztül a szülőket is neveljék, akkor az 

önkormányzatnak egy megrendezett pedagógus nap mindenképpen példamutató lenne a város közössége 

felé. 

 

Székely Antal elnök elmondta nem pénzkérdésként vetette fel azt, hogy kié az ünnep. Más hozzáállást 

várna a szervezetektől, alapítványoktól. Véleménye szerint társadalmi megbecsülés nem attól van, hogy 

az önkormányzat rendezi meg az ünnepséget.  

 

Mészárosné Fehérvári Mónika igazgató elmondta, ha az ő alapítványuk rendezné meg a műsort, - mert 

biztos abban, hogy megtennék - lenne egy helyi ünnepség. Viszont amikor az önkormányzat hívja össze 

a pedagógusokat, akkor a város pedagógusait hívják össze, nemcsak a Hunyadi iskola pedagógusait. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy van egy másik kezdeményezés is, hogy az ünnepségre 

szánt pénzt inkább arra adnák, hogy elmennének a pedagógusok kirándulni. 

 

Mészárosné Fehérvári Mónika igazgató elmondta, ez sem rossz kezdeményezés, viszont az oklevél, 

amit ilyenkor a pedagógus kap, a pedagógusnak sokat jelent.  

 

Székely Antal bizottsági tag sérelmezte, hogy sokszor eszébe sem jut senkinek, hány állami kitüntetés 

van, és mégse megy felterjesztésre. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, érdemes átgondolni, ha az OKSZIK készülne műsorral, arra ne 

csak a pedagógusokat hívják meg, hanem a szülői munkaközösség tagjait is. Jövőre pedig már az összes 

oktatási intézmény szülői munkaközösségi tagjaiból 3-6 ember aktívan besegíthetne a szervezésbe. 2-3 

év után juthatnának el odáig, hogy működne a társadalmi szerveződés. Első körben név szerint kellene 

meghívni őket, hiszen szülői munkaközösségi tagként fontos szerepet töltenek be az iskola életében. 
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Székely Antal elnök nem véletlen említette a kirándulást, mert a buszt időben meg kell rendelni. Döntést 

kell hozni, hogy milyen módon legyen megszervezve és milyen módon segítse az önkormányzat a 

pedagógus napot.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag a társadalmi igénnyel kapcsolatban elmondta, hogy az önkormányzat 

eléggé kivetíti a társadalmi igényeket. A társadalom választja a képviselőket és az ő döntésük 

valamennyire, amennyire társadalmi igény jelentkezik. Zavarban érezte magát, hogy egy pedagógusnak 

kell felhozni azt, hogy a pedagógusnap ünnepléséhez a város járuljon hozzá, hagyományként tartsa meg. 

A többi szakmától annyiból kiemelkedik, hogy a gyerekeiket bízzák a pedagógusokra. Úgy gondolta, 

nem nagyon találna olyan embert, aki azt mondaná, hogy egy pedagógusnapot nem kéne megünnepelni. 

Véleménye szerint ez a város feladata, ezért javasolta, hogy adjanak helyt az igénynek.  

Elmondta még, a város is gondolkodik azon, hogy mi lesz a pedagógus utánpótlással. Ha a 

pedagógusokat ide kell vonzani, legyen hol „elszállásolni” őket. Ez komoly probléma, ugyan úgy, mint 

az orvosok tekintetében is. Azt, hogy az elismerés milyen formáját választják, azt a pedagógusokra bízná.  

 

Mészárosné Fehérvári Mónika igazgató elmondta, hogy a pedagógusok a portfóliójukban megemlítik 

a városi elismerő okleveleket. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint nem lehet lelkiismeret furdalásuk, mert ha végignézik a városi 

elismerések történetét 1990-től, láthatják, hogy döntő többségben a pedagógusok kapták meg azokat. 

Amilyen segítséget meg tudott adni a város, azt megadta. A gondolkodással Oroszlányban nincs baj. 

Várja az ötleteket, és azokról utána döntene a bizottság. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag elmondta, hogy minden szakma utánpótlásában gondok vannak. 

Emlékszik arra, hogy a pedagógus napokon nem tudták hazavinni a kapott virágot. Véleménye szerint a 

pedagógus társadalom is hibás és felelős abban, hogy a pedagógus nap iránti érdeklődését elveszítette. 

Voltak olyan pedagógus napok, hogy az önkormányzat áldozott rá, és jó, ha a pedagógusok 40 %-a jelent 

meg az ünnepségen. Ne csodálkozzanak azon, ha mindenki visszavett egy kicsit. Volt pedagógusként 

tudja mondani, hogy jólesett nekik az oklevél. Egyetértett elnök úrral abban, a kérdés az, hogy ki 

szervezi meg a pedagógus napot. 

 

Mészárosné Fehérvári Mónika igazgató elmondta, hogy ezek egymással összefüggő kérdések. Sok 

igazság van abban, amit Orbán Ferenc képviselő úr mondott. Örömmel vette a felvetést, hogy bevonják a 

szülőket, hiszen maguktól eszükbe sem jut, hogy átvegyék ezt a feladatot. Az átmenet is egy megoldás 

lehetne. Azt kellene mérlegelni, ha ezt elveszítik, előrelendítik-e a problémát, vagy egy újabb akadályt 

emelnek. Példaként említette, hogy mikor három üres álláshelyük volt, első körben nem volt egy 

jelentkező sem. Problémát jelent üres álláshelyet szétosztani úgy is, hogy közben nem kap engedélyt 

arra, hogy az üres álláshely bérét szétossza azokra, akik ellátják a feladatot.  

Csak arra hívná fel a figyelmet, hogy ne veszítsenek el egy szép hagyományt, ezért mindig hálás volt a 

pedagógus közösség. Nagyon jólesik a cafetéria pótló összeg, mert ilyen segítség sem lenne. 

Megnyugtató számára az is, hogy a város foglalkozik a szálláshelyekkel. Akár hová megy kampányolni 

az üres álláshelyek betöltése érdekében, az első kérdések között merül fel az, hogy milyen segítséget 

nyújt a város. Gyakornok kollégának 130 ezer forintos nettó jövedelemmel gond egy bérleti díjat 

kifizetni a városban.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, emlékszik arra, amikor egy szál virággal mentek iskolába 

köszönteni a pedagógusokat. Egy ilyen kampányt az önkormányzat is indíthatna.  

Az pedig, hogy a pedagógusok nem mentek el az ünnepségre, fordított gondolkodás. Úgy gondolta, ha 

valakit köszöneti akar, nem meghívja magához, hanem elmegy hozzá és ott köszönti. Nincs annyi iskola, 

hogy azt akár egy nap alatt ne lehetne végigjárni. Azt gondolta, hogy ez valahol az önkormányzat 

kötelessége, még ha nem is az. 

 

Molnár István bizottsági tag javasolta, hozzanak határozatot arról, hogy felkérik az OKSZIK-ot, hogy 

az iskolákkal és a szülői munkaközösséggel egyeztetve készítsen egy programtervet és költségvetést 

pedagógusnapra, és azt a következő ülésen átbeszélhetik. Amióta 2012-ben a tankerület megalakult, a 
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KLIK szervezte és az önkormányzat támogatta az ünnepséget, tehát aki eddig a „gazdája” volt, az most 

megszűnt. Erről van szó, nem pedig arról, hogy egy hagyományt szeretnének megszüntetni.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az elmúlt két évben szervezett ünnepségek költségeit tudják, hisz 

leegyeztetett programok voltak. Ha várhatóan az a döntés születik, hogy együttes városi rendezvény lesz 

virággal, oklevéllel, városi művészekkel, akkor tudják a rendezvény árát, nem kell felmérni. Az más 

kérdés, hogy a pedagógusok mit szeretnének. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, ő is azt gondolta, hogy diákok adják a műsort. Ismételten 

elmondta, az a probléma, hogy eddig volt „gazdája” a rendezvénynek, az Oroszlányi Tankerület viszont 

megszűnt, keresik azt, aki ezentúl szervezni fogja a pedagógusnapot. Ezért javasolta, hogy az OKSZIK 

mérje fel az igényeket. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, hogy a KLIK-nek mi a szándéka?  

 

Mészárosné Fehérvári Mónika igazgató elmondta, hogy erről nincs információjuk. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a pedagógusnap és a Semmelweis nap ugyanabban a 

cipőben jár. 

 

Székely Antal elnök kérte szavazzanak Molnár István bizottsági tag javaslatáról, mely szerint felkérik az 

OKSZIK-ot mérje fel az igényeket a pedagógusoknál és az intézményeknél, készítsen egy programtervet 

és költségvetést, azt pedig a következő ülésre terjessze elő. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

19/2017. (III.22.) MOSB határozata 

pedagógusnapi rendezvény előkészítéséről  

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

felkéri az OKSZIK-ot, hogy a pedagógusnappal kapcsolatban mérje fel az igényeket a pedagógusoknál és 

az intézményeknél, készítsen programtervet és költségvetést, melyet a következő ülésre terjesszen elő. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető javasolta, hogy az óvodai beiratkozásról is döntsenek. Javaslata az volt, 

hogy a beiratkozás 2017. május 8-án, hétfőn 8-17 óráig, valamint 9-én, kedden 8-16 óráig legyen. A 

jogszabály szerint április 20. és május 20. között kell megtartani a beiratkozást. A körzeteken nem 

szükséges változtatni. 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy 9-én is 8-17 óra között legyen a beiratkozás, hiszen a hivatali 

munkarendben dolgozó nem tud 16 óráig odaérni. 

 

Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az óvodai beiratkozásról, mely május 8. és 9. napján 8-17 óra 

között lenne.  
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

20/2017. (III.22.) MOSB határozata 

óvodai beiratkozás időpontjáról  
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága a 

2017/2018-os tanévre vonatkozó óvodai beíratás időpontját 2017. május 8. és 9. napjában 8-17 óra között 

határozza meg.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető a korai fejlesztéssel kapcsolatban kérte a bizottság segítségét. Fórumra 

lenne szükség a városban. A korai fejlesztés hatékonyabb szűrését a védőnők kapták meg feladatul és ők 

a pedagógiai szakszolgálattal már egyeztettek is. Azonban ebből a körből kimaradtak a gyermekorvosok, 

a bölcsődések is. Úgy érzi, hogy sok olyan gyerek érkezik az óvodába, akiknek semmilyen szűrése nem 

volt az előző 3 évben, és így olyan gyerekek is bekerülhetnek az óvodába, akiknek nem ez a fajta 

óvodatípus lenne való, vagy akiknek mozgás- vagy beszédfejlesztésre lenne szükségük. Egyeztetéseket 

követően arra jutottak, nagy szükség lenne egy egyeztetető fórumra, ahol megbeszélhetnék, hogy kinek 

mi a feladata, hová küldheti a gyermeket. Az egyeztetésen a bizottság tagjai is részt vehetnének. Az is 

felmerült, hogy a bölcsőde bővítési koncepcióban lehetne egy olyan csoport ahol korai fejlesztés 

működik. Ilyen volt már korábban is. A szülők is könnyebben elfogadták, ha bölcsődén belül kerül át egy 

gyermek egy ilyen csoportba vagy esetleg a védőnő küldte ilyen fejlesztésre. A fejlesztés is hatékonyabb, 

nagyobb fejlődést lehet elérni. Ha nincs fejlődés, akkor elindulhatna a szakvélemény iránti kérés és 

bekerülhetne a Benedekes óvodába a gyermek. Most olyan gyerekekkel is találkoznak, akiknek genetikai 

betegségük van és 4 évesen úgy mennek óvodába, hogy semmilyen szakértői véleményük nincs. Mire 

pedig elindulna ez a folyamat, elmúlnak 5-6 évesek, viszont a gyerekek fejlesztése 7 éves korig a 

leghatékonyabb.  

 

Székely Antal elnök kérdése az volt, hogy ez mekkora létszámot érintene évente, hány szakemberre van 

szükség? 

 

Benyiczi Ágota óvodavezető elmondta, a Pedagógiai Szakszolgálat szerint Tatabányán 50 gyerek is kéri 

ezt a fajta fejlesztést, Oroszlányban 5, de ettől jóval több gyermek van, akinek problémája van. Ezt nem 

tudják egészen addig, amíg a védőnők ezt nem jelzik. A bölcsődénél is azt tapasztalja, hogy az orvos 

vizsgálja a gyermeket, de nem küldi tovább korai fejlesztésre. Ezért kéne elindítani ezt a szűrést. 

Véleménye szerint egy csoportot el lehetne indítani. Az idei évben 8 gyermek volt az óvodában, akiknek 

fejlesztést kértek. 

  

Székely Antal elnök kérdése az volt, hogy az első lépésben mire lenne szükség? 

 

Benyiczi Ágota óvodavezető elmondta, első körben a fórumra lenne szükség, hogy kiderüljön, mik a 

lehetőségek, másodsorban pedig a bölcsődében kellene egy fejlesztő csoport. A Pedagógiai 

Szakszolgálatban idén kevés a gyógypedagógus és a logopédus, szakember hiány van. Végig kell 

gondolni, hogy saját pedagógusaikat alkalmaznák másoddiplomával.   
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 15 óra 23 

perckor bezárta. 

 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

  

 

 

 

  Somoskői Lászlóné  

  jegyzőkönyvvezető 


